# 磁吸无线充 S25



说明书

# 产品特点

2.充电精准定位,提高无线充电效率。 3.一放即充,手机充电更方便。 4.锌合金CNC+PC+玻璃面板,产品精致小巧。

1.本产品内置多颗异性多级磁铁,磁力稳固。

5.全方位保护,手机充电不发烫。 6.最高支持15W无线快充,同时兼容10W/

7.5W/5W. 7.此款无线充电器用于车载无线充电,导航更 方便。

### 参数规格 型号: S25

输入:5V-2A/9V-1.67A

输出:15W/10W/7.5W/5W

### 使用方法

1.在使用此充电器前,请确认此充电器是否已 转接电源。

2. 放上手机, 手机显示充电, 此时散热风扇开 启散热功能,使用充电器进入最佳充电状态。

3.MagSafe磁吸充,精准定位,一放即充。 4.移走手机,本产品处于待机状态。

5.车载磁吸充电,需带有磁吸皮套使用更稳固。

## 注意事项

1.请不要在潮湿环境中使用本充电器. 2.请不要在高温环境中使用本充电器.

3.请不要在充电器上放置金属异物(如钥匙, 硬币等),以免造成充电器发热损坏.

4.请不要在充电器上放置带磁性物质(如试用卡, 身份证等),以免导致卡片失效.

5.请勿尝试自行拆解本充电器,拆解可能会导致 本充电器损坏.

## 包装清单

磁吸无线充电器(含数据线)×1 说明书×1,车载出风口底座(夹子)×1

### 产品保修卡

型号:\_ 购买日期:\_ 购买商号:\_ 生产批号:\_ 姓名:\_ 地址:\_\_

以下**惊汉不具于三包花园**:

1.不能授供有效的三包灰证义有效发票(能证明产品在三包有效期内除外)或着自更及三包凭证。
2.三包货证上的产品型电及上产账号与产品实物不相符合的或没有经销商盖章。
3.未定产品供到明的要求使用。4. 原管产品成据第。
4. 愿册火度。自行新取,人为据尽或未包本公司提权服务维修所引起之故障。
5. 无个名、比、生产日报或无产品合格证。
6. 因不可抗力国家所造成的损坏。



# Magnetic Wireless Charger S25



Instruction Manual

### Product features

1. This product has built-in multi-stage magnets with stable

2. Accurate charging positioning to improve wireless charging

3. Charge as soon as it's released, making phone charging

4. Zinc alloy CNC+PC+glass panel, the product is exquisite and compact. 5. All around protection, the mobile phone charging does not

6. It supports up to 15W wireless fast charging and is compatible with 10W / 7.5w/5w

7. This wireless charger is used for wireless charging in vehicles, making navigation more convenient.

#### specification Model: S25

Input: 5v-2a / 9v-1.67A Output: 15W / 10W / 7.5w/5w

#### Instructions For Use

1. Before using the charger, please confirm whether the charger has been connected to the power supply.

2. Put on the phone and it will display as charging. At this time, the cooling fan will turn on the cooling function and use the charger to enter the optimal charging state.

3. MagSafe magnetic suction charging, precise positioning, and instant charging.

 $4. \ \mbox{Remove}$  the mobile phone, and the product is in standby mode. If your mobile phone doesn't support wireless charging receiver, please buy it.

5. Car mounted magnetic suction charging requires a magnetic suction leather cover for more stable use.

## Precautions

1.Please don't use this charger in humid environment.

2. Please do not use this charger in high temperature environment. 3. Please don't put metal foreign matters (such as key, coin, etc.) on the charger to avoid heating and damage.

4. Please don't put magnetic materials (such as trial card, ID card, etc.) on the charger to avoid card invalidation.

 $5.\,\mbox{Don't}$  try to disassemble the charger by yourself, it may cause damage

#### Packing list

Magnetic wireless charger (including data cable) × 1 instruction manual × 1, Vehicle air outlet base (clamp) × 1

# Warranty Card

•	
Model:	
Purchase date:	
User:	
Purchase goods:	
Production batch:	
Name:	
Address:	
Telephone:	



#### FCC WARNING

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- -- Reorient or relocate the receiving antenna.
- -- Increase the separation between the equipment and receiver.
- -- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- -- Consult the dealer or an experienced radio/TV technic ian for help.

To maintain compliance with FCC's RF Exposure guidelines, This equipment should be installed and operated with minimum distance between 20cm the radiator your body: Use only the supplied antenna.